

# EU-Konformitätserklärung / EU Declaration of Conformity

Dri161609700



Wir, / We,

**Rittal GmbH & Co. KG • Auf dem Stützelberg • 35745 Herborn**

Erklären, dass die Produkte / declare that the products

## **Steckdosenleisten Power Strips**

DK 7240.110	DK 7240.120	DK 7240.210	DK 7240.220
DK 7240.310	DK 7240.240	DK 7240.260	DK 7240.510
DK 7240.200	DK 7240.201		

folgenden Richtlinien entsprechen: / conform to the following Directives

## **Niederspannungsrichtlinie 2014/35/EU**

Angewandte harmonisierte Normen: / Applied harmonised standards

### **EN 50525-2-11**

Kabel und Leitungen - Starkstromleitungen mit Nennspannungen bis 450/750 V (U<sub>0</sub>/U) - Teil 2-11: Starkstromleitungen für allgemeine Anwendungen - Flexible Leitungen mit thermoplastischer PVC-Isolierung  
Electric cables - Low voltage energy cables of rated voltages up to and including 450/750 V (U<sub>0</sub>/U) - Part 2-11: Cables for general applications - Flexible cables with thermoplastic PVC insulation

### **EN 61058-1, A2**

Geräteschalter - Teil 1: Allgemeine Anforderungen  
Switches for appliances - Part 1: General requirements

### **EN 61008-1, A13**

Fehlerstrom-/Differenzstrom-Schutzschalter ohne eingebauten Überstromschutz (RCCBs) für Hausinstallationen und für ähnliche Anwendungen - Teil 1: Allgemeine Anforderungen  
Residual current operated circuit-breakers without integral overcurrent protection for household and similar uses (RCCBs) - Part 1: General rules

### **EN 60898-1, A1, A11, A12, A13**

Elektrisches Installationsmaterial - Leitungsschutzschalter für Hausinstallationen und ähnliche Zwecke - Teil 1: Leitungsschutzschalter für Wechselstrom  
Electrical accessories - Circuit breakers for overcurrent protection for household and similar installations - Part 1: Circuit-breakers for a.c. operation

### **EN 60320-1, A1**

Gerätesteckvorrichtungen für den Hausgebrauch und ähnliche allgemeine Zwecke - Teil 1: Allgemeine Anforderungen  
Appliance couplers for household and similar general purposes - Part 1: General requirements



## Weitere angewandte Normen / Additionally applied standards

### VDE 0620-2-1

Stecker und Steckdosen für den Hausgebrauch und ähnliche Anwendungen - Teil 2-1: Allgemeine Anforderungen an Stecker und Kupplungsdosen

Plugs and socket-outlets for household and similar purposes - Part 2-1: General requirements on Plugs and portable socket-outlets

### IEC 60884-1

Stecker und Steckdosen für den Hausgebrauch und ähnliche Zwecke - Teil 1: Allgemeine Anforderungen

Plugs and socket-outlets for household and similar purposes - Part 1: General requirements

Herborn,

12.05.2016

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "F. Himmelhuber", written over a horizontal line.

Frank Himmelhuber, Geschäftsbereichsleiter FuE  
Executive Vice President R&D

Bei einer nicht mit uns abgestimmten Änderung des Produkts verliert diese EG-Konformitätserklärung ihre Gültigkeit.

In case of any amendments to the assembly not explicitly agreed with us, this EC Declaration of Conformity shall be invalidated.